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Nie w galarecie a tradycyjnie – z patelni – taki karp zagości na wigilijnym stole. Choć każdy dom ma swoje smaki to w
tej kwestii jednak jesteśmy zgodni. Rybie wystarczy trochę soli, jej smaku nie trzeba poprawiać – mówi nam
mieszkańcy Skoczowa.

POSŁUCHAJ
 

Klientów nie brakuje, co rusz ktoś podchodzi do stoiska z rybami – mówi nam handlujący, który stoisko rozbił
tuż przy skoczowskim rynku. Każdy kupi taką rybę, jaką chce – zachwala.

POSŁUCHAJ
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